

# Dagsorden til Ottars bestyrelsesmøde

Møde startet: 13.15a

Til stede: Daniel, Malte, Emilie, Emma, Sanne, Jakob, Iben, Frida.

1. Formalia:
  - a. Referent: Jakob
  - b. Ordstyrer: Malte
2. Godkendelse af referat: Ja
3. Siden sidst:
  - a. Søndagstur
    - i. Hammer hyggeligt, succes.
    - ii. Måske lave survey om hvilke dage folk helst vil deltage i Søndagsture? Evt lørdage, helligdage eller andet?
    - iii. God brug af sociale medier (instagram) - forsøg at gøre mere brug af sociale medier til OTTAR arrangementer
    - iv.
4. Økonomisk status:
  - a. Penge tilbage fra arken for manglende fond penge (ca. 4780 kr)
  - b. Vi mangler pengene fra julefrokost, men Arken forsøger at løse det så hurtigt som muligt.
  - c. Medlemmer fra udlandstur fik penge tilbage
5. Medlemsstatus:
  - a. intet nyt
6. Nyt fra udvalgene
  - Arken
    - Intet nyt?
  - Jobformidling
    - Intet nyt
  - Dalf
    - Intet nyt
  - FAU
    - Præsentation og debat én gang om måneden - spændt på at se tilslutning til det nye koncept.
  - SoMe
    - Positiv reaktion på SoMe aktivitet til søndagstur - forsøg at gøre mere
7. Arrangementer
  - a. Filmaften
    - i. Styr på det.
  - b. Søndagstur
    - i. Der kommer hurtigst muligt styr på det - der mangler kun et par småting.
    - ii. Biler bookes hurtigst muligt.

- iii. Malte sender mail til Hjerl Hede for at høre om man evt. kan få gratis entre og/eller rundvisning.
  - c. Sommerfest
    - i. Vi skal sende dato for sommerfesten ud (d. 1 Juli)
    - ii. Vi bestiller sandsynligvis bus igen i år, men vurderer hvor mange der gør brug af det.
    - iii. Slush ice maskine til sommerfesten (Det sørger **Emma** for)
    - iv. Sanne skriver til Charm ift. bestilling af mad med foreløbig deltagerantal.
    - v. Arrangørerne aftaler et senere møde hvor detaljer planlægges.
  - d. Generalforsamling
    - i. Vi skal have planlagt generalforsamling.
    - ii. Det er vigtigt at have officiel udmelding til generalforsamlingen - skal indkaldes mindst 21 dage før. Se vedtægter for regler vedr. generalforsamlingen.
    - iii. Hvad der skal sørges for til generalforsamlingen (ikke opdateret): drikke,
8. Evt.
- a. Mails
    - i. Malte har forsøgt at slette nogle af de mails vi ikke bruger, men det er svært at finde rundt på hjemmesiden. Vi har ikke den billigste domænepakke - det kunne være en god ide at downgrade domænepakken, da vi ikke bruger så meget plads.
  - b. Forsøger at ændre facebook navn til "OTTAR - Den arkæologiske Studenterforening"
  - c. Komme igen til de nye studerende i løbet af det 1 semester for at minde de nye om at OTTAR er her.
  - d. Skal vi gå mere op i MERCH?
9. Hvem lægger referat op:
- a. Malte
10. Næste møde:
- a. Vi vil lave en begivenhed som inviterer folk til at komme med til næste bestyrelsesmøde.
  - b. Onsdag d. 3 maj kl 10-12
11. Rengøring af foreningslokalet:
- Mødet sluttet: 14.18